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股東可隨時選擇收取中期報告印刷本，或依賴在本公司網頁所登載之中期報告。股東如欲更改有關選擇，可致函通知本公司之股

份過戶登記處登捷時有限公司，地址為香港灣仔告士打道五十六號東亞銀行港灣中心地下。

如股東已選擇依賴在本公司網頁所登載之中期報告，但難以登入網頁瀏覽，可向本公司索取中期報告印刷本，本公司將在接獲有

關要求後即時免費寄發。有關要求請逕寄本公司之股份過戶登記處。

Shareholders may at any time choose to receive Interim Report in printed form or to rely on its version posted on the

Company’s website. Shareholders may change their choice by writing to the Company’s Share Registrars, Tengis Limited at

Ground Floor, Bank of East Asia Harbour View Centre, 56 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong.

If Shareholders have already chosen to rely on the version of the Interim Report posted on the Company’s website and have

difficulty in having access to it, they will, promptly upon request, be sent the Interim Report in printed form free of charge.

Please send the request to the Company’s Share Registrars.


